
 
 

 
       

 
 
 

         
 
 

   
 
 

 
 

           
                

 
           

        
              
      
             

             
 

            
           

               
 

               
   

 
          

              
       

 
                

            
             

 
 

      
 
 

  
    

 
 

GroenLinks Venlo 

Art. 44 vragen inzake problemen breedplaatvloeren OGVO. 

Aan het college van B &W van de gemeente Venlo 

Venlo, 21 april 2022 

Geacht college, 

Zoals bekend heeft het Blariacum college te maken met bouwkundige gebreken. We hebben gezien dat 
zowel FvD Als de VVD hierover al vragen hebben gesteld en wij hebben daarop nog aanvullende vragen: 

1. Bent u bekend met het Conforza-rapport uit 2019, waarin staat aan aangegeven dat er ook toen al 
sprake was van een risicosituatie? 2 citaten uit dit rapport: 
blz 16 Aanwezige en geconstateerde risico’s :a) in de nieuwbouw van Valuas en Blariacum betreft 
het de breedplaatvloeren van de verdiepingen. 
blz 18 Wij adviseren om wetgeving en publicicaties omtrent het probleem op de voet te volgen en 
in de betreffende locaties onderzoek naar deze vloeren uit te voeren door erkende instanties. 

2 In het definitieve Strategisch Huisvestingsplan OGVO 2020-2030 , aangeleverd bij de gemeente 
Venlo, staat niets over de mogelijke problemen met deze breedplaatvloeren. Ook in de 
jaarverslagen van de OGVO noch in het position paper is hierover niets te vinden. Waarom niet? 

3 Wanneer is de gemeente geïnformeerd en wanneer het college en is u bekend of het ministerie 
hierover ingelicht is? 

4 Is het rapport van het Blariacum beschikbaar en voor wie? Welk onderzoeksbureau heeft dit 
uitgevoerd? Is er ook een rapport over het Valuascollege? Zo ja, wat zijn de conclusies en is dit 
rapport beschikbaar voor ons? Zo niet, waarom niet? 

5 Is er een schatting van kosten voor herstel? Wie is er aansprakelijk voor deze kosten? Is u bekend of 
mogelijke kosten voor het OGVO opgevangen kunnen worden door de post onvoorzien in de 
begroting of is er een kans dat het OGVO een beroep gaat doen op de gemeente? 

Wij zien de beantwoording met belangstelling tegemoet. 

Jade Joosten 
Namens de Fractie GroenLinks 


